

TABLE OF CONTENTS

目 录

角膜屈光术后干眼发病机制及治疗的研究

Study on the Pathogenesis and Treatment of Dry Eye after Corneal Refractive Surgery

郑思雨, 燕振国.....207

一种新的散光轴位统计对比方法

A New Statistical Contrast Method for Astigmatic Axis

陈奕辉, 彭润华, 肖美丽.....215

他克莫司与环孢素 A 对角膜移植术后泪河高度影响的对比研究

Tacrolimus and Cyclosporine A after Keratoplasty Comparative Study on the Influence of the Tear Meniscus Height

杨琪瑶, 李兰, 曹倩, 李云川, 李勇, 董洁.....222

应用脑视觉检查技术评价年龄相关性白内障患者的立体视功能

Evaluation of Stereo Visual Function in Patients with Age-Related Cataract Using Cerebral Visual Inspection Techniques

罗思琪, 窦晓燕, 宋其缘.....228

免散瞳广角激光扫描眼底镜与常规眼底检查方法在无症状高度近视患者眼底检查中的比较

Comparison of Fundus Examination Results between Dilated Free Wide Angle Laser Scanning Ophthalmoscope and Routine Ophthalmic Examinations in Asymptomatic Patients with High Myopia

米东明, 王怀华, 刘红霞.....235

视网膜静脉阻塞与脑卒中共同相关危险因素研究

Study on Common Risk Factors of Retinal Vein Occlusion and Stroke

梁超, 李才锐, 李娟, 孙曙光.....241

中重度视力损害与盲目患者生存质量现状调查及影响因素分析

Status Survey and Influencing Factors of Quality of Life in Patients with Moderate to Severe Visual Impairment and Blindness

王文鲜, 李越, 董桂霞, 王云琪.....250